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ORSZAGOYŰLkSI KlPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az ürszággyülés Eindke részére

Helyben

Tisztelt E.-Inők Asszony!

„1200 munkavállaló kerülhet utcára Békéscsabán a
Matt:" címmel a Házszabály 91 .$-a alapján kérdést
földmüvclésngyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

A kérdésre írásban kérjük a választ .

Tisztelt Miniszter úr!

Ezerkétszáz ember munkahelye került végveszélybe, illetve a beszállítók és a tenyésztők is
ellehetetlenülhetnek, ha a békéscsabai gyár mezárja kapuit . A Barnevált övező privatizáci+ s
botrány keltette félelem hatja át a dolgozók mindennapjait .

A káosz a békéscsabai baromi-feldolgozó Bábolnához csatolásával kezdődött . Ezzel a döntéssel
kezdődött el a békéscsabai gyár tudatos lesiillyesztése, mert a jelenlegi tulajdonos - a Bábolna Rt .
- inkább a debreceni, bérelt üzemét részesíti ehsnyben a békéscsabaival szemben . Hol van már az
az év eleji igém, hogy 15 hektáron felépitenek egy korszerű, évente 50 millió csirke vágására
alkalmas iizemet?

OMXAggyü1és Hivatala

IrbWnyazém. `(/10941.

9r t; 2004 AUG 12 Írásbeli Kérdés

Kormány privatizációs elképzelési
kívánunk benyújtani Németh lmre

Tisztelt Miniszter Orl

1. Hol tart a békéscsabai Barncvál privatizációja?

2_ W lesz az 1200 munkavállal6 és a beszállítók sorsa?

Az érintettekkel együtt tisztelettel várjuk válaszát .

Budapest, 2004 . augusztus 11 .

Erdös Norbert
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